

TRADITIONAL TREATS FOR THE DRAGON BOAT FESTIVAL
精製端陽粽子、禮盒及禮物籃

Items	種類		Original Price (HK\$) 原價每件港幣	Discounted Price (HK\$) 折後淨價港幣	Qty 數量	Total 合計
Hung Tong Dragon Boat Festival Rice Dumplings	紅糖端陽粽子			20% off 八折		
Hung Tong Deluxe Dumplings Trio (3 pieces) • Salami Dumpling with Cordycep • Black Garlic Chicken Dumpling with Porcini • Sweetened Red Bean Dumpling with Osmanthus	紅糖品味禮盒 (三件裝) • 蟲草花辣肉腸粽 • 黑蒜牛肝菌雞肉粽 • 桂花紅豆粽		328	262.40		
Hung Tong Sticky Rice Dumpling with Yunnan Ham and Conpoy	紅糖金華火腿瑤柱裹蒸粽		288	230.40		
Festive Hamper	節日禮物籃			20% off 八折		
Hung Tong Deluxe Hamper# Hung Tong Sticky Rice Dumpling with Yunnan Ham and Conpoy, Hung Tong X.O. Sauce, Kerry Chocolate – Dark Chocolate with Pecan and Orange (200g), Kerry Chocolate – White Chocolate with Pistachio and Cranberry (200g), Shangri-La Tea - Tian Guan Yin (6 packs), Veuve Clicquot Champagne (750ml)	紅糖端陽禮物籃# 紅糖金華火腿瑤柱裹蒸粽、紅糖 X.O.醬、嘉里朱古力 – 胡桃香橙黑朱古力 (200 克)、嘉里朱古力 – 開心果紅莓白朱古力 (200 克)、香格里拉茗茶 – 鐵觀音 (六包裝)、法國 Veuve Clicquot 香檳 (750 毫升)		2,088	1,670.40		
Dragon Boat Festival Champagne Box	端陽香檳禮盒			20% off 八折		
Deluxe Champagne Box Hung Tong Deluxe Dumplings Trio (3 pieces), 2012 Dom Pérignon Brut Champagne, France (750ml)	尊尚香檳禮盒 紅糖品味禮盒(三件裝)、2012 法國頂級 Dom Pérignon Brut 香檳 (750ml)		2,888	2,310.40		
Premium Champagne Box Hung Tong Deluxe Dumplings Trio (3 pieces), Veuve Clicquot Champagne, Yellow Label, Brut, France (750ml)	優越香檳禮盒 紅糖品味禮盒(三件裝)、法國 Veuve Clicquot, Yellow Label Brut 香檳 (750ml)		888	710.40		



			Total 合計 HK\$			
--	--	--	---------------------	--	--	--

Terms and conditions apply 以上優惠受條款及細則約束

Remarks 備註：

*Requires refrigeration at 4°C or below, please consume before marked best before date

所有端陽粽子須儲存於攝氏四度或以下雪櫃內，並於保鮮期前享用

^ Shangri-La Circle Members could redeem the Dragon Boat Festival rice dumplings, hamper and gift box at Hung Tong or Shangri-La Boutique with a designated amount of Points. Please present your eligible SLC membership card at Hung Tong for Redemption.

香格里拉會員可於紅糖或香格里拉精品店使用指定數額的積分兌換端陽粽子、禮物籃及禮盒。兌換時，請出示有效香格里拉會員卡。

Please place your order at least 2 working day prior to your preferred collection date

請於換領日期前最少兩個工作天預訂

All special offers are based on regular prices and not in conjunction with other promotional offer.

所有優惠只適用正價貨品，並不可與其他優惠同時使用

Please redeem your purchased item(s) with valid voucher(s) at Hung Tong:
Sticky rice dumpling vouchers are available for redemption from 10 to 21 June 2023.

請於下列日子以有效禮券於紅糖換領端陽節日禮品：
端陽粽禮券之換領日期為 2023 年 6 月 10 日至 21 日

To place your order, please email this form to Michelle Fung at michelle.fung@shangri-la.com
for enquiries, please call 2733 8890.

請填妥後將此表格回覆電郵至 Michelle Fung at michelle.fung@shangri-la.com。

垂詢詳情請致電 2733 8890。



Order now
立即訂購

